



HALIFAX CITADEL

NATIONAL HISTORIC SITE OF CANADA

Halifax, Nova Scotia

LIEU HISTORIQUE NATIONAL DU CANADA DE LA

CITADELLE- D'HALIFAX

Halifax (Nouvelle-Écosse)



Parks
Canada

Parcs
Canada

Canada



This star-shaped citadel is one of the great British fortifications of the 19th century.

Here, the skirl of the bagpipes mixes with the crack of rifle fire while the noon-day gun booms overhead. Talk with a soldier, piper or soldier's wife, enjoy a guided tour and visit the fascinating exhibits.


Cette citadelle en étoile est l'une des plus belles fortifications britanniques du 19^e siècle.

Le son des cornemuses s'y mêle au bruit des fusils, tandis que tonne le canon de midi. Bavardez avec un soldat, un joueur de cornemuse ou l'épouse d'un soldat; participez à une visite guidée, ou visitez les expositions fascinantes.



Come visit the Halifax Citadel National Historic Site, one of Canada's most popular heritage treasures. While in Halifax, take time to explore the other national historic sites that tell the stories of our land.


- Open daily from May to October
- Admission charged
- Grounds are open daily year-round
- Groups welcome

 Please call for information

For more information:
call 902.426.5080
or visit www.pc.gc.ca

Venez découvrir le lieu historique national du Canada de la Citadelle-d'Halifax, l'un des joyaux du patrimoine les plus populaires au Canada. Profitez de votre séjour à Halifax pour visiter les autres lieux historiques nationaux qui racontent l'histoire de notre pays.

- Ouvert tous les jours de mai à octobre
- Entrée payante
- Les terrains sont ouverts toute l'année
- Les groupes sont les bienvenus

 Appeler pour en savoir plus

Renseignements : 902.426.5080
ou visitez le site Web www.pc.gc.ca

